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Страна California

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Introducing the First Transparent Photovoltaic Glass Unit (PVGU)

Skylight View 
Pythagoras Solar’s Photovoltaic Glass Unit (PVGU) – or more simply, solar window – uses optical technology, high-efficiency silicon, and advanced
materials to provide the industry’s highest transparency and highest density PV power generation in a standard double-pane window form factor,
known in the industry as an insulating glass unit (IGU). The PVGU leverages the modularity and ease of installation of the IGU; it is designed to meet
advanced building codes and standards, can be optimized for a variety of uses and is expected to be eligible for incentives due to its energy and
environmental benefits.

The first products are designed for curtain wall and skylight applications and can be optimized for elevation, location, and climate zone. The
combination of energy savings and energy generation provided by the PVGU allows the product to pay for itself in less than five years. Future products
include colored roof tiles and spandrels.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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